



**SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)**

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: [sekss100@emb.gov.hk](mailto:sekss100@emb.gov.hk) School Website: <http://seksswk.edu.hk>

---

---

**Parents' Letter No. 10**

14 February 2025

Dear Parents/Guardians,

Please be informed of the following matter:

**Study Room Arrangements for S6**


S6 students do not need to attend school on and after 25 Feb 2025. They should stay at home to prepare for their public examinations. However, to provide a more formal environment for students to do revision, **starting from 25 Feb 2025 to 29 Apr 2025**, Rooms 405 & 406 will be opened as study rooms **during normal school days only**.\* The opening hours are from 8:30 a.m. to 4:30 p.m. The rooms will be closed during lunchtime.

*\* The study rooms will be closed on the following dates due to school function and term test week:  
7 March (12:25pm - 4:30pm); 14, 24-27 March (all day)*

While at school, students can also make arrangements to consult subject teachers about their revision. Students who would like to make use of this study arrangement are required to observe the following rules:

- Students must wear proper school uniform and bring their student identity card for registration at school reception.
- Students must observe all school rules and regulations. No eating or drinking is allowed in the study rooms. Students are not allowed to use mobile phone.
- During lesson time, students must stay in the study room to do revision. They are not allowed to go to other areas of the school. No ball games in school.
- Students must always take good care of their personal properties. Don't leave valuables unattended.

Yours faithfully,

  
LEE Tung-ching  
Principal

This Parents' Letter can be found on our school homepage (<http://www.seksswk.edu.hk/>) and eClass Parent App.

**官立嘉道理爵士中學（西九龍）**  
**二零二四至二零二五年度第十號家長信撮要** (詳情請參閱英文版)

2025年2月14日

各位家長/監護人：

中六溫習室安排

由2025年2月25日起中六同學不用回校上課，同學應留在家中溫習，以準備中學文憑考試。校方將會在2025年2月25日至4月29日期間的上課日\*開放405及406室給中六同學作為溫習之用。溫習室開放時間為上午8時30分至下午4時30分，午膳時間除外。

*\*由於學校活動及測驗周，學習室將在以下日期暫停開放：3月7日（下午12:25 - 4:30）；3月14日、24日至27日（全天）*

同學回校時必須遵守以下規則：

- 穿著整齊校服及出示學生證到接待處登記。
- 遵守所有校規。溫習室內不准飲食，不准使用手提電話。
- 不能擅自到其他課室騷擾同學上課或在校園內遊蕩。不准有球類活動。
- 妥善保管個人物品，不要將貴重物品隨便放置。

此家長信可於學校網頁(<http://www.seksswk.edu.hk/>)及eClass家長應用程式內查閱。